
Skattecenter Herning 

Det er en meget stor opgave at lave et arrangement for over 200 personer. Allerede da vi blev sat af bussen 

kl. 11 til den første gåtur, fik vi en første fornemmelse af kvalitet - der var rigeligt af drikkevarer og 

forsyninger, samt en god introduktion til det videre forløb. 

Afviklingen af eftermiddagen med fodboldgolf og diverse aktiviteter var helt igennem professionelt grebet 

an, med kompetente instruktører ved alle opgaver. Når solen skinner og det er over 25 grader, var det en 

gennemtænkt detalje, at drikkevarer løbende bliver skiftet ud, så de hele tiden var kolde. 

Rammerne om spisningen og den efterfølgende dans og snak var perfekte. Mange har efterfølgende 

kvitteret for en god dag, og det har været en investering, som helt sikkert tjener sig hjem i form af en bedre 

og mere effektiv arbejdsplads. 

Med venlig hilsen 

Jens-Erik Jørgensen 

Skattedirektør Herning 

 


